

Attorney 律师
Staff 行政助理人员

Zachary Ziliak

Managing Partner 管理合伙人

A Rhodes Scholar with six college and graduate degrees, Zachary Ziliak worked for years in math, finance, and trading before becoming an attorney. Through Ziliak Law, he provides clients in the investment management industry with top-tier, big-law know-how combined with hands-on experience in quantitative and automated trading.

作为取得六个学士及硕士学位的罗德斯学者，Zachary Ziliak 成为律师以前，在数学、金融及交易方面，均有丰富经验。通过 Ziliak Law，他在定量和自动交易方面，结合顶级大律所的知识以及个人实践经验，为投资管理方面的客户提供法律服务。

Prior to law school, Zach completed graduate work in mathematics at the University of Oxford and an MBA with concentrations in finance and strategy from the University of Chicago. He worked as a “quant” at UBS, a leading global investment bank, pricing exotic derivatives and forecasting volatility. He then took over as head trader at Matlock Capital, designing and implementing an automated option-trading system.

在进入法学院前，Zach 为牛津大学数学研究生，并在芝加哥大学取得工商管理硕士学位，专攻金融及策略。他在全球顶级的投资银行 UBS，负责定量分析的工作，对外来衍生品进行定价，并预测市场波动。期后任 Matlock Capital 的头号交易员，设计及实施自动化期权交易系统。

At the Loyola University Chicago School of Law, Zach graduated first in his class, summa cum laude. After clerking for Judge Janice Rogers Brown on the U.S. Court of Appeals for the D.C. Circuit, he joined the litigation practice at Mayer Brown, LLP. Over six years at Mayer Brown, Zach managed discovery, worked with expert witnesses, argued before the Illinois Appellate Court, and drafted briefs for the Seventh and Eleventh Circuits, trial courts, and international and accounting arbitration hearings. He wrote frequently on electronic discovery and is a member of the Seventh Circuit Electronic Discovery Pilot Program Committee. Most importantly, Zach focused on applying his background in finance to the service of financial industry clients in a variety of capacities, including...

在芝加哥洛约拉大学法学院，Zach 名列前茅，成绩排名全班第一，取得最高荣誉。毕业后，Zach 任美国联邦上诉法院华盛顿特区巡回法庭 Janice Rogers Brown 法官之助理，

期后加入 Mayer Brown 律师事务所的诉讼部门。Zach 在 Mayer Brown 工作超过六年，曾负责搜寻证据，与专家证人合作，及在伊利诺州上诉法庭代理客户。另外，他曾撰写法律文件呈交美国联邦上诉法院第七巡回法庭、美国联邦上诉法院第十一巡回法庭，州立初审法庭，以及国际和会计仲裁庭审。他亦经常撰写有关电子证据的文章，并任美国联邦上诉法院第七巡回法庭电子证据试验计划委员会的委员。Zach 于金融业有多年的工作经验，故能有效地为此行业之客户提供各种法律服务，其中包括...

- assisting a quantitative fund manager with an internal investigation and associated regulatory actions and litigation relating to an error in a computer trading model;
- 有关计算机交易模式误差的案件，帮助定量基金经理进行内部调查，以及处理有关之合规管理和诉讼;
- working with experts to design a methodology for estimating the impact of an error in a trading program;
- 与专家共同设计方法，以预计交易系统误差之影响;
- advising fund managers on internal controls, compliance, and risk management, including drafting compliance procedures and error and escalation policies;
- 为多位基金经理提供有关内部调控、合规管理、及风险管理的方案，当中包括撰写合规管理流程，以及误差和升级策略;
- reviewing investment advisers' client communications and drafting corresponding disclosures;
- 审核投资顾问与客户之间的函件，并撰写相关的披露文件;
- drafting briefs and managing discovery in a case involving disputed ownership of trading software;
- 处理有关交易软件拥有权之纠纷，负责撰写法律文书及搜寻证据;
- analyzing client contracts and assisting with statistical studies as part of a leading custodial bank's review of its foreign exchange trading practices; and
- 分析客户合同，并参与统计研究，以协助顶级监管银行审查其外汇交易之运作方式; 以及
- calculating damages and assisting with settlement negotiations in a class action involving callable CDs.
- 处理涉及可转让存款证明书的集体诉讼，负责计算损失及协助和解谈判。

In May 2013, Zach left Mayer Brown to found Ziliak Law in order to focus yet further on servicing the trading companies and associated vendors that can benefit from his industry experience. Through this purpose-built law firm, Zach is now able to broaden the range of services he offers to such companies. In addition to the work he performed at Mayer Brown, Zach is available to assist with entity formation, contract negotiation, business planning, regulatory compliance, and many other issues companies in this industry encounter.

Zach 于 2013 年 5 月离开 Mayer Brown，创立 Ziliak Law，期望为交易公司和相关供应商提供其于金融业多年之经验。在此基础上，律所不断扩展，Zach 现为客户提供更广范的服务。律所部分服务，性质与他在 Mayer Brown 工作期间所提供之服务类同。此外，Zach 现更协助金融业客户处理各类事项，如公司创建、合同谈判、商业计划、合规管理及其他问题。

Please do not send us confidential information until you speak with one of our lawyers and receive our authorization to send us such information. Unless we explicitly agree to enter into an attorney-client relationship with you, (i) sending us information would not on its own create such a relationship; (ii) we would have no obligation to keep the materials you send us confidential; and (iii) we could still represent other parties in relation to your matter. By sending us an e-mail, you confirm that you have read and understood this disclaimer.

若您未与我们的律师商讨并取得授权，请不要给我们发送保密信息。在我们明确同意与您建立代理关系之前，（i）单纯发送信息给我们并不建立代理关系；（ii）我们并无义务保证为您发给我们的信息保密，（iii）我们仍可代理此案中其他当事人。当您发送电子邮件给我们时，您确认已经阅读并且理解这个免责条款。

Contact 联系

312.462.3353

zachary@ziliak.com

Education 学历

Loyola University Chicago School of Law, JD

芝加哥洛约拉大学法学院，法学博士

University of Chicago Booth School of Business, MBA

芝加哥大学布斯商学院，工商管理硕士

University of Oxford, ABD Mathematics

牛津大学，数学专业除毕业论文 (ABD) 博士生
Indiana University, BS
印第安纳大学，学士

Practice Areas 业务专长
Financial Industry, 金融业法
Business and Corporate 商业及企业法

Admissions 执业资格
Illinois 伊利诺州

Professional Memberships 专业组织会员
American Bar Association
美国律师协会
Chicago Quantitative Alliance
芝加哥定量联盟
Society of Quantitative Analysts
定量分析师协会

Activities 活动

Board of Advisors: IIT Stuart Center for Strategic Finance
顾问委员会：IIT Stuart 金融市场策略中心
Expert Witness on Algorithmic Trading
算法交易专家证人
Options Alliance
期权联盟
Quantitative Work Alliance for Applied Finance, Education, and Wisdom (QWAFEFW)
应用金融、教育、智慧定量工作联盟
Seventh Circuit Electronic Discovery Pilot Program Committee
美国联邦上诉法院第七巡回法庭电子证据试验计划委员会
Small Business Advocacy Council
小型企业促进理事会
Traders Fulcrum
贸易支点